
 

 

Berghem, 18 februari 2022 

Betreft: Artikel 41-vragen over aanpak afvaldumpingen 

Geacht college van B&W, 

Veel inwoners ergeren zich aan afval dat illegaal in het buitengebied of in het openbaar groen wordt 

gestort. Verloedering en milieuverontreiniging zijn het gevolg. Bovendien geeft het sommigen een 

alibi om ook maar afval te dumpen. Met andere woorden, afval trekt afval. 

Gelukkig zijn er ook inwoners die de rotzooi van anderen opruimen of die de moeite nemen om een 

afvaldumping te melden. Omdat sommige melders van het kastje naar de muur worden gestuurd wil 

de SP meer helderheid over het belang van de gemeente, de rol van de gemeente en de wijze 

waarop met meldingen wordt omgegaan. Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Bent u het eens met de SP dat illegaal gestort afval zo snel mogelijk moet worden opgeruimd 

om verloedering en normvervaging te voorkomen? Op welke manier heeft u dat 

georganiseerd? 

2. Bent u het eens met de SP dat meldingen van burgers hierbij van groot belang zijn omdat zij 

bij het bewaken van de kwaliteit van de openbare ruimte een rol kunnen spelen als ogen en 

oren van de gemeente? 

3. Bent u het eens met de SP dat de gemeente daarom dankbaar moet zijn voor meldingen van 

burgers en dat dit maatwerk vraagt in de terugkoppeling (dus geen standaardreactie) én een 

snelle afhandeling? Bent u bereid de software daarop aan te passen? 

4. Bent u het eens met de SP dat iemand die een melding doet over gedumpt afval in een sloot 

langs de spoorlijn niet naar Prorail moet worden verwezen (van het kastje naar de muur), 

maar moet worden bedankt en dat het vervolgens aan de gemeente is om in overleg te 

treden met Prorail over het zo snel mogelijk opruimen? 

5. Bent u het eens met de SP dat alleen een actieve rol van de gemeente kan helpen om het 

probleem op te lossen, dus meldingen stimuleren, afvaldumpingen opruimen, de herkomst 

onderzoeken, registratie, voorlichting en preventie? 

Met vriendelijke groet, 

SP-fractie Oss, 

Adrie Geerts 


